
 

 

 

WYKAZ INTERPELACJI / ZAPYTAŃ / WNIOSKÓW 

złożonych podczas sesji Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 28 maja 2016r. 
 

 

 

 

Lp. 

Interpelujący/ 

pytający/ 

wnioskujący 

Temat zgłoszonej 

interpelacji/ 

zapytania/wniosku 

Data 

złożenia 

interpelacji/ 

zapytania/ 

wniosku 

Data 

odpowiedzi  

 interpelacji/ 

zapytania/ 

wniosku 

 

 

Krótka treść udzielonej odpowiedzi 

1. Szymon Pająk Przewodniczący Rady Miejskiej  

zwrócił się z wnioskiem                               

o oczyszczenie tablic ogłoszeń przy            

ul. Warszawskiej.   

 31.05.2016 r.   KKiieerroowwnniikk  ZZGGKKMM  ppooiinnffoorrmmoowwaałł,,  żżee  ttaabblliiccee  nnaa  tteerreenniiee  

GGmmiinnyy  KKuunnóóww  bbęęddąą  oocczzyysszzcczzoonnee    nnaajjppóóźźnniieejj  ddoo  kkoońńccaa  

ssiieerrppnniiaa.. 

 

2. Stanisław Pożoga Radny poprosił o renowację krzyża przy 

ul. Langiewicza. 

 31.05.2016 r.   Dokonano wstępnych oględzin krzyża. Naprawa 

przewidziana na przełomie lipca i sierpnia. 

 

3. Renata Ćwiklińska  Radna ponowiła prośbę wymiany 

uszkodzonego lustra przy                        

ul. Kaznodziejskiej.  

 31.05.2016 r.    Lustro znajduje się na drodze powiatowej.  Gmina     

interweniowała w maju w Starostwie Powiatowtym o jego 

wymianę i zuzyskała informację, że lustro jest zamówione, 

czekają na dostawę i montaż. 

 

4. Barbara Domagała Radna zabrała głos w sprawie 

wykaszania traw przy drogach 

powiatowych oraz  na terenie Gminy. 

Ponowiła prośbę  naprawy ubytków 

asfaltu na drogach powiatowych.   

 31.05.2016 r.   Zgodnie z informacją uzyskaną ze Starostwa Powiatowego, 

na terenie gminy Kunów są realizowane wykaszania 

poboczy oraz remonty cząstkowe na drogach powiatowych.  

Starostwo Powiatowe rozważa możliwość ponownego 

powierzenia ZGKM w Kunowie koszenia poboczy dróg 

powiatowych.  

 

5.  Marek Mikos  Radny poprosił o wymianę 

uszkodzonego lustra w miejscowości 

Boksycka – Rudka.  

 31.05.2016 r.   Lustro drogowe na drodze gminnej zostanie zamówione                     

i zamontowane w lipcu. 

 

6. Mirosław Dzik Radny interpelował o wymianę 

uszkodzonego przepustu znajdującego 

 31.05.2016 r.    Naprawa przepustu na chodniku przy drodze powiatowej  

została ponownie zgłoszona do zarządcy drogi czyli 

 



się w pobliżu sklepu p.W. Kani.  

Wnioskował o wykoszenie traw na 

"Porębach" oraz o naprawienie 

zapadniętych trelinek przy ul. Prostej.    

Starostrwa Powiatowego. Nie uzyskano informacji o 

terminie realizacji wniosków. 

Przy drodze gminnej trawy zostały wykoszone, przycięto 

zakrzaczenia.  

Naprawa trelinek przy Aptece zrealizowana będzie w lipcu. 

7. Ryszard Gawlik Radny poprosił o szybszą realizację 

zadań z funduszu sołeckiego.  

 31.05.2016 r.   Zgodnie z obowiązującym Prawem budowlanym zgłoszono 

w maju zamiar wykonania robót budowalnych czyli   

utwardzenia pobocza. Obecnie trwają czynności związane z 

zawarciem umowy na opracowanie czasowej organizacji 

ruchu. 

 

8. Adam Różalski Radny wnioskował o poprawę 

utwardzenia pobocza mostu w 

Nietulisku Małym.  

 31.05.2016 r.      Zadanie realizowane w ramach remontu mostu przez ZGKM 

Kunów. Zostały już usypane najazdy oraz pobocza, inspektor 

nadzoru zadecydował o dalszych pracach wykończeniowych, 

które będą realizowane w lipcu/sierpniu  

 

9. Jadwiga Mikos Sołtys ponowiła prośbę oczyszczenia 

polderu w miejscowości Udziców. 

Wnioskowała o wykaszanie poboczy 

oraz rowów.  

 31.05.2016 r.  Do 08.07.16 Rów odwadniający jest w trakcie wykaszania.  

Polder będzie wykaszany w miarę posiadanych środków                 

i możliwości przez ZGKM w lipcu/sierpniu. 

 

10. Henryk Jabłoński Sołtys poprosił o poprawienie 

nawierzchni drogi w Nietulisku Dużym   

(tzw. Nietulisko Fabryczne – przy 

fotoradarze).  

 31.05.2016 r.  Wyk. 06.2016 Prowadzone są doraźne naprawy nawierzchni przy pomocy 

kruszywa 

 

11. Krystyna Banasik  Sołtys wnioskowała o przyspieszenie 

realizacji dróg w Miłkowskiej 

Karczmie.   

 31.05.2016 r.   Zadanie zaplanowane z funduszu sołeckiego polegające                 

na remoncie dróg gminnych tzw Podlesie i Fryźlówka, 

realizowane przez ZGKM, zostanie zakończone do końca 

czerwca. 

Na Fryźlówkę zaplanowano wywóz destruktu drogowego             

w sierpniu 2016r. 

 

 


